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Harmadmagammal részt vettünk az ELTE HÖK Vezetőképzőn július végén, ahol egy másfél
órás EB szekción beszéltük át az Ellenőrző Bizottság jövőjét. Sajnos a karokról, rajtam kívül
csak két IK EB jött el, velük, és Varga Réka leköszönő EHÖK elnökasszonnyal közösen
ötleteltünk az EHÖK EB jövőbeni működésének lehetőségeiről. Egy egészen konstruktív
beszélgetés keretein belül tudtunk végül közös pontokat találni.

Az idei ciklus kezdeti feladatait még az alakuló előtt megcsináltuk, a mandátumos,
delegáltas és a fogadóórás táblázat elkészült. Az email értesítőket minden esetben
kiküldtük.
Ebben a jövőben változás fog beállni, ugyanis a jövendőbeni titkár az adminisztrációs terhek
nagy részét le fogja venni rólunk. Így a felszabadult időnk belső ellenőrzések lefolytatására
fogjuk fordítani. Erre a jövőben bármely tisztségviselő és/vagy bizottság számíthat. Ezek a
tisztséghez És/vagy bizottsághoz tartozó iratokat, belső levelezést, az átvett ügyek és
fizikális dolgok meglétét fogja érinteni.

Július 28 és szeptember 4 között megszűnt a hallgatói jogviszonyom, ám az EB akkori
tagjaival való egyeztetés és az ASz átnézése után kiderült hogy a csúsztatott mandátum
alapszabályba foglalt intézménye ebben az esetben is fennáll, így nem szükséges
újraindulni a pozícióért, hiszen az új ciklus kezdetével, már ismételten volt jogviszonyom.
Szóban egyeztettem Nagy Fruzsinával az EB elnökével, hogy nem kellene e egy
állásfoglalást kiadni tisztázva ezt a jogi helyzetet, de azt a választ kaptam, hogy ebben az
esetben az összes olyan tisztségviselő ügyéről, aki bsc-ről msc-re történő átmenet alatt
folytatja végül a munkáját, ugyanúgy mindig határozni kellene, ami felesleges, hiszen az
ASz több ponton is tisztázza ezt a helyzetet.

Szeptember 9-én délelőtt megtartottuk az idei ciklus alakuló ülését ahol egyhangúlag Nagy
Fruzsinát Választottuk a bizottság elnökének, ezúton is szeretnék gratulálni
megválasztásához. Ezen felül szó volt még az új ciklus feladatairól, az EB ügymenetének
átszervezéséről a fent már említetten amiatt, hogy rengeteg adminisztrációs teher le kerül a
vállunkról amennyiben a tisztelt küldöttgyűlés megválaszt egy titkárt. Így a felszabadult
energiáinkat arra tudjuk fordítani hogy még alaposabb ellenőrző tevékenységet folytassunk.
Az ellenőrzések október közepétől fognak kezdődni, törekedve arra hogy az épp ellenőrzés
alá vont tisztségviselőt a lehető legkisebb plusz tehernek tegyük ki az ellenőrzés ideje alatt.

Tervben van még továbbá szeptember.12 kedd délutánjára a KGy előtt egy egyeztetés
Magassy Ádámmal, aki a titkár pozícióért tervez elindulni azokról az ügymenetekről, amiket
a titkár tőlünk vesz át megválasztása esetén, megválasztása esetén, minden ügymenetet
haladéktalanul átadunk neki, táblázatostól, mindenestől ami a pályázati kiírásban foglalva
van.

Hegedűs Dávid
Ellenőrző bizottsági tag

2023.09.09, Hódmezővásárhely


